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EU-Verpackungsverordnung – Wo stehen wir? Was erwartet uns?

Seit Anfang 2019 haben wir in Deutschland das Verpackungsgesetz, das eine Reihe 
neuer Anforderungen an den Umgang mit Verpackungen mit sich brachte, die 
gerade den Lebensmittelsektor vor große Herausforderungen gestellt hat. Die 
Europäische Union zieht nun nach. Die Europäische Kommission arbeitet nun an 
einer EU-Verpackungsverordnung, die erhebliche Auswirkungen auf den 
deutschen und insbesondere den europäischen Markt haben wird. Mit der neuen 
Verordnung wird das Ziel verfolgt, Verpackungsabfälle zu reduzieren, nachhaltige 
und wiederverwendbare Verpackungslösungen zu fördern und bis 2030 einen 
geschlossenen Recyclingkreislauf für alle Verpackungen auf dem Unionsmarkt zu 
etablieren. Im Deep Dive erhalten sie ein Update zum Stand des 
Gesetzgebungsverfahrens und einen Überblick über die geplanten Regelungen 
und deren Auswirkungen.
.



Deep Dive - Proposal for a EU-Regulation on packaging and 
packaging waste

EU Packaging Regulation - Where do we stand? What awaits us?

Since the beginning of 2019, we have had the Packaging Act in Germany, which 
has brought with it a series of new requirements for handling packaging that 
have posed major challenges for the food sector in particular. The European 
Union is now following suit. The European Commission is now working on an EU 
packaging regulation that will have a significant impact on the German and, in 
particular, the European market. The aim of the new regulation is to reduce 
packaging waste, promote sustainable and reusable packaging solutions and 
establish a closed recycling loop for all packaging on the EU market by 2030. In 
the Deep Dive, you will receive an update on the status of the legislative 
process and an overview of the planned regulations and their impact.
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